

快速指南

nSens dP probes



English

English page 2:

Thank you for buying the nSens dP probes. You obtained a reliable and high accuracy differential pressure probe for all kind of climate control and monitoring application. This sensor has been recently calibrated and can be used out of the box.

中文

中文 Page 3:

感謝您購買nSens dP探針。您獲得了一款可靠且高精度的差壓探針，適用於各種氣候控制和監測應用。該感應器最近已經進行過校準，可以直接使用。

Novasina AG, Neuheimstrasse 12, 8853 Lachen, Switzerland

Telephone +41 55 642 67 67 Fax +41 55 642 67 70,
sales@novasina.ch, www.novasina.com

Read the instruction manual (available on the website) for detailed instructions and safe handling.

Do not apply pressure >5 bar or blow into the pressure inlets as this will irreversibly damage the sensor.

Connecting:

Connect the nSens probe to a compatible cable or device, such as any nlink transmitter, nlink-USB or nSens cables.

Device can remain powered on while connecting or removing nSens probes.

Align the white markers on nSens and connector and press them together.

Remove the nSens probe by holding the connector tightly and simply pulling off the nSens. No turning or screwing motion necessary.



Maintenance

The nSens probe does not need regular maintenance, except calibration if required or mandated by local SOP.

If required wipe the surface with a lint-free cloth. Avoid wet conditions and cleaning detergents.

Calibration and adjustment

nSens probes can be calibrated at multiple points, the calibration line is stored directly on the nSens. Calibration must be done on a PC with Novasina nSoft-Cal Set (software and nlink-USB cable)

Technical information and other information subject to change without notice

閱讀使用手冊（可在網站上取得）以獲取詳細的指導和安全操作說明。

請勿對系統施加超過5巴的壓力，同時請避免對壓力入口進行吹氣，以免對感應器造成不可逆的損壞。

連接步驟：

將nSens探針連接到相容的電纜或設備，如任何nlink發射機、nlink-USB或nSens電纜。

在連接或拆卸nSens探針時，設備可以保持通電狀態。

對準nSens和連接器上的白色標記，然後將它們壓合在一起。

通過緊握連接器，輕鬆拔下nSens探針，無需旋轉或擰動。



維護

nSens探針無需定期保養，除非當地SOP規定或特別指定需要進行校準。

如有需要，可使用無纖維布擦拭表面，但應避免潮濕環境和清潔劑。

校準和調整：

nSens探針可在多個點進行校準，校準線直接儲存在nSens上。必須在搭配Novasina nSoft-Cal Set（軟體和nlink-USB電纜）的電腦上進行校準。

有關技術信息和其他變更，恕不另行通知



For further information, please get in touch with your sales representative.

Check our website www.novasina.ch for the instruction manual, software download and distributor contact information.

如需了解更多信息，請聯繫您的銷售代表。

請造訪我們的網站 www.novasina.ch，以取得說明手冊、軟體下載和經銷商聯絡資訊。